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Twintigtwintig, een vreemd jaar. Vreemd, onbekend, ongekend. Een jaar zonder eindexamens, 
zonder eindexamendiscussies en – besprekingen. Ook het bestuur van de sectie Algemene Economie 
heeft zich aangepast. De meeste bestuursvergaderingen vonden nu via Teams plaats. En de laatste 
paar bestuursvergaderingen vonden plaats onder een ander voorzitterschap dan was bepaald bij de 
AE-sectievergadering en de aansluitende ALV-vergadering op de Studiedag in april 2020. Toen was 
het Mark Sikkes die de voorzittershamer heeft overgenomen van Henk van den Boomgaard, die de 
functie van voorzitter gedurende enkele jaren op een gedegen wijze heeft bekleed. 
Privéomstandigheden noopten Mark Sikkes zijn werkzaamheden tijdelijk te staken en het 
voorzitterschap over te dragen aan Adelbert Ballast (wiens rol van secretaris werd overgenomen 
door Gert van Vliet). Ilse Huijgens heeft te kennen gegeven dat zij haar taken voor de AE-sectie niet 
goed kon combineren met haar overige werkzaamheden en is uit het sectiebestuur gestapt. Het 
bestuur van de sectie AE bestond verder nog uit Alphons Mantel en aspirant-lid Hanneke Crooijmans; 
in september heeft het sectiebestuur Bastiaan van der Broek mogen verwelkomen als aspirant-lid. 
 
Lokale / regionale activiteiten 
Dat plan heeft concrete vormen gekregen. Het is niet gelukt om die activiteiten te starten in 2020. Er 
zijn wel al zgn. Econtine-meetings gepland voor het voorjaar van 2021, maar die konden vanwege de 
opgelegde coronabeperkingen toch geen doorgang vinden. 
 
Overleg met de sectie Bedrijfseconomie 
Door corona zijn er minder fysieke vergaderbijeenkomsten geweest (dan gepland). Het merendeel 
van de vergaderingen heeft digitaal plaatsgevonden. Digitale vergaderingen lenen zich minder voor 
het houden van efficiënte, effectieve vergaderingen met een grote samenstelling. Alle digitale 
vergaderingen hebben we uitsluitend met de AE-sectie belegd, geen gezamenlijke met de BE-sectie. 
Het bleek ook niet noodzakelijk te zijn om agenda’s met elkaar af te stemmen en onderwerpen 
gezamenlijk met de voltallige secties te bespreken (daar waar nodig vond afstemming plaats binnen 
de AB(Algemeen Bestuur)-vergaderingen). 
 
Syllabuscommissies havo / vwo 
De werkzaamheden van de syllabuscommissies waren al afgerond. De AE-sectie heeft erop toegezien 
dat er in voldoende mate scholing door derden werd (en wordt) aangeboden voor de nieuwe 
onderwerpen in de syllabi. 
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